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Sted: Skihytta i Klempen 
Dato: tirsdag 7. mai 2019 kl 18:00   
Tilstede: 
 

Geir Aspenes, John Gunnar Valstad, Margrete Mære Husby, Målfrid Røkke, 
Pål Martin Daling og Gunn Fornes. Inge kom kl 19 under sak 41/19. 
 

Neste møte: Følgende møter er planlagt våren 2019. Møtene avholdes som hovedregel kl 
19:00 i Klempen. 

• Tirsdag 4. juni 

• Onsdag 5. juni – evalueringsmøte inkl Rent idrettslag kl 19 
 

 
 
36/19 Godkjenning av referat etter forrige møte 2. april 2019 
 

Beslutning:  
Godkjennes 

 
37/19  Gjennomgang årshjul (fast punkt) 

Se på hjemmesiden Årshjul: 
 
Notater/kommentarer:  
Se også dugnadslisten som ligger på heimesiden: http://www.skatvalskilag.no/node/90 
 
Beslutning: 
Rett versjon av årshjul må gjøres tilgjengelig på nettsiden. Alle sjekker årshjulet når det blir 
tilgjengelig. Det kalles inn til dugnader etter 17. mai. John Gunnar tar spesielt ansvar for 
dugnad knyttet til hopp. 

 
38/19 Belysning i Klempen 

J.fr sak 30/19 ble det besluttet at det skulle legges frem mer informasjon om belysning i 
Klempen på dette styremøtet.  
 
Notater/kommentarer:  
Dagens lysarmaturer er montert for omlag 10 år siden og er av god kvalitet,  er energi 
økonomisk (klasse A+) og gir godt lys med god spredning. 
 
LED - armaturer som gir tilsvarende godt lys (Alt. 3 i tilbud) gir ikke betydelige besparelser i 
driftskostnader og medfører en betydelig investerings kostnad. Lang levetid på armatur, ingen 
framtidig kostnad med skifte av lyspærer. 
 
Utskifting av armaturer vil trolig ha en "nedbetaligstid" på 50-100 år - Investeringskostnad vs. 
sparte driftskostnader. 

 
Forslag til beslutning: 
Beholder dagens belysning, og skifter gradvis ut eksisterende armaturer til LED ved behov for 
skifte av lyspærer. Utbedrer lys på toppen av hoppbakken.  

 
39/19 Skihytta i Klempen – Utleiepriser og vasking 

http://www.skatvalskilag.no/
http://www.skatvalskilag.no/node/73
http://www.skatvalskilag.no/node/90
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 Notater/kommentarer:  
 J.fr sak 35/19 ønsker vi å vurdere vasking. Viser til notat utsendt av Margrethe den 7. mai. 
 Måfrid har fått noen tilbakemeldinger fra Håvard; Ønske om vasking, ønske om ekstra 
kjøleskap, ønske om dempet belysning og ønske om internett er tilbakemeldinger på huset 
som går igjen. 
 
Notatet fra Margrethe ble diskutert. 

 
Forslag til beslutning: 
 Når det gjelder priser tar Margrethe og Målfrid et møte med Håvard og diskuterer nærmere 
priser, et konkret forslag legges frem til neste møte. Det vurderes nærmere om vi skal ha 
samme pris for medlemmer og ikke medlemmer. 

  
 
40/19 Forespørsel om å stille som vakter på sykkelløp 
 

 Notater/kommentarer:  
Viser til e-post fra Els den 1. april 19 der hun hadde fått henvendelse fra Stjørdalsblink Sykkel 
om å hjelpe til som vakter på sykkelløp: 

Det vi ser for oss er en betaling på kr. 500,- pr. vakt pr. dag. (4 – 5 timer) På lørdag 3. august blir det ei 
vakt pr. person. Fra ca. kl. 12.00 og utover! 

På søndag 4. er det hel dag fra kl. 08.00 til kl. 17.00. Da trenger vi 2 skift og selvfølgelig «dobbel» 
betaling.  

Vi trenger totalt ca. 30 vakter pr. skift. Vi har en del vakter selv og skal utdanne noen flere, men alle 
dere kan skaffe opp til 20 stk. vil være supert! 

Jeg vil personlig sørge for nødvendig kurs av dere gratis. Kurs som kvalifiserer til å kunne være 
stasjonærvakt som betyr at vakta har myndighet til å dirigere trafikk. Kvalifikasjonen varer i 5. år. 
Kursing vil bli gjennomført i løpet av mai – juni. Det er en nettbasert del 1 og en del 2 som 
gjennomføres på en kveld med meg som instruktør. 

Et antall vakter på f.eks. 10 vakter på hvert skift (3). Dette gir Skatval skilag kr. 15.000,- i klubbkassa! 

Hører fra dere og håper dere vil «hjelpe» oss! 

Med sykkelhilsen 

IL Stjørdals-Blink sykkel 

Asbjørn Andersen, leder 

 
Beslutning: 
Geir legger ut på vår Facebookside og ber folk melde seg. Også melder vi tilbake til 
Stjørdalsblink med utgangspunkt i tilbakemeldingene. 

 
 
41/19 Økonomi (fast punkt) 

 
Notater/kommentarer: 

• Viser til utsendt orientering fra Gunn pr e-post den 7.5.19 

http://www.skatvalskilag.no/
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• Geir orienterer om mottatte søknader om utøverstøtte pr 1.5.19 
o 16 utøvere har søkt støtte  
o Til sammen er det søkt om kroner 208 912 
o Geir og Gunn kontrollerer lista nærmere 

 
Beslutning: 
Økonomigjennomgangen tas til orientering. 
Vi bruker det som er budsjettert til utøverstøtte, det vil si kroner 90 000. Geir og Gunn 
kontroll regner det vi har mottatt og legger frem et forslag til fordeling på neste styremøte, 
sammenligner også med fjoråret med tanke på mest mulig lik praksis. 
 

 
42/19 Gjennomgang av utestående tiltak, ref. tiltakslisten 

 
Notater/kommentarer: 
 
Beslutning: 
Ble kun delvis gjennomgått under møtet.  
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Sak Dato Beskrivelse 

30/19 02.04 Oppfølging fra årsmøtet (utdrag fra denne saken) 
Valgkomiteen har ikke lyktes i å skaffe en ekstra person til sponsorkomiteen og en  
ekstra til valgkomiteen. 
 

07.05 Ikke gjennomgått 

29/19 02.04 Gjennomgang årshjul (fast punkt) 
Se på hjemmesiden Årshjul: 
 
Notater/kommentarer:  
Se også dugnadslisten som ligger på heimesiden: 
http://www.skatvalskilag.no/node/90 

• Evaluering med utvalgene tas på neste styremøte. 

• Aktivitetsskole i høstferien – dette diskuteres med utvalgene i 
evalueringsmøtet 

• Skigang ønsker vi å fortsette med – Els tar på seg ansvar for å sette i gang 
arbeidet 

• John Gunnar følger opp ekstra i forhold til snøkanon. Prøver å få lagt snø i 
hoppbakken og skileikeområdet til neste sessong. 

• Vi må gjennomføre en dugnad/ryddekveld nå i vår. Nett må rulles opp i 
hoppbakken. Målfrid og John Gunnar tar ansvar for å finne kveld (etter 17. 
mai) og kalle inn folk. 
 
Beslutning: 
Styrets medlemmer må følge opp punktene over samt, punktene i 
årshjulet for april og mai. 

 

07.05 Målfrid og John Gunnar tar ansvar for å finne dugnadskvelder. 

26/19 05.03 Eventuelt - Førstehjelpsutstyr 
Notater/kommentarer 
Fem personer deltok på førstehjelpskurs i Meråker i regi skiskytterforbundet. De 
har et prosjekt for å styrke førstehjelpskompetansen i klubbene. Som «premie» 
for deltagelsen fikk Skatval skilag en gave til en verdi av 30 000 kroner sponset av 
Gjensidige stiftelsen. Dette inkluderer blant annet en hjertestarter som må 
monteres. Har også mottatt båre, førstehjelpsskrin mm.  
 
Beslutning: 
Inge tar ansvar for å få utstyret montert. Når hjertestarter er operativ må den 
registreres på www.norskhjertestarterregister.no 
 

07.05 Ikke gjennomgått 

02.04 Førstehjelpsutstyret er montert i paviljongen. Hjertestarter er foreløpig ikke 
kommet opp, men Inge og John Gunnar følger opp dette. 

21/19 05.03 Oppfølging av eiermøte i Selbuskogen skisenter 
 

Notater/kommentarer:  

http://www.skatvalskilag.no/
http://www.skatvalskilag.no/node/73
http://www.skatvalskilag.no/node/90
http://www.norskhjertestarterregister.no/
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Sak Dato Beskrivelse 

Se e-post fra Inge med vedlegg utsendt den 17.2.19. Innholdet i vedleggene 
diskuteres. 
Vi må også oppnevne representanter til følgende grupper: 

 
A - Arbeidsgruppe som skal jobbe med inntekter og bidrag fra lagene. Navn 
meldes inn til Stein Fremo (stein.fremo@varnesregionen.no ) innen 4.3.2019. 

 
B – Arbeidsgruppe som skal jobbe med skiallianse og aktivitet. Navn meldes inn til 
Kyrre Kraft (kyrre.kraft@gmail.com ) innen 4.3.2019. 

 
Beslutning: 
Margrethe deltar i gruppe A og Inge deltar i gruppe B. Gunn kan supplere i 
forhold til gruppe A. 
 

07.05 Gunn har vært på møte. Se også notater/referat fra Gunn sendt oss på e-post 
25.4. Kommentarer fra Gunn i møtet: Intensjonen i møtet var hvordan kan 
eierlagene bidra med mer midler. Det var også fokus på hva kommunene og 
fylkesnivået kan bidra med. De to lagene fra Selbu var tydelige på at de har 
mulighet til å støtte Selbuskogen med mer midler. Det samme gjelder delvis 
Lånke som også er usikker på utviklingen av eget anlegg. Når det gjelder oss i 
Skatval har vi vårt eget anlegg å ta vare på og dermed begrensede muligheter til å 
bidra med mer. Det ble antydet at hvert lag burde bidra med ca 100 000 kroner. 
En problemstilling er at mange lag bruker Selbuskogen, men det er kun eierlagene 
som bidrar økonomisk. Det blir en videre diskusjon på hvordan bidrag skal 
fordeles mellom lagene. Gunn skal rapportere tilbake til Selbuskogen Skatval 
skilag sin bruk av anlegget sist sesong (ant treninger etc.). Det er 
generalforsamling i Selbuskogen skisenter 23. mai.  

02.04 Gruppe A har ikke hørt noe mer, Margrethe purrer dem. Gruppe B har foreløpig 
ikke kommet i gang, men det blir. 
 

19/19 05.03 Bruk av fluor 
 
Notater/kommentarer: 
Bruk av fluor 
Vi må ta et aktivt standpunkt og markere dette. Fluor skal ikke brukes til utøvere 
under 17 år. Hvordan gjør vi dette i praksis i Skatval skilag? Inge har laget en tekst 
som kan brukes i klubbhåndboka etter mal fra Oppland.  
 
Beslutning: 
Skatval skilag blir med på «tøffest uten fluor kampanjen» 
Vi slutter oss til forslag til tekst «Slik vil Skatval skilag gjennomføre fluorforbudet». 
Teksten innarbeides i klubbhåndboka, samt henges opp som plakat og kunngjøres 
på nettsiden. 
 

07.05 Ikke gjennomgått 

02.04 Den er publisert på nett og innarbeidet i klubbhåndboka. Det skal også henges 
opp plakat ute i Klempen. Bør orienteres om på møtet med utvalgene. 

http://www.skatvalskilag.no/
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Sak Dato Beskrivelse 

 

6/19 14/01 Behov for div informasjonsskilt 
Notater/kommentarer: 

Det er behov for å henge/sette opp skilt på enkelte plasser inne i hytta, ute i 

Klempen og på fjellet. Se for øvrig e-post fra Els utsendt 13.1.19. Ses også i 

sammenheng med sak 5/19 

 

Diskuterte ulike behov for plakater. Styret blir ikke enig om hva som er den 

beste vinklingen og virkningen av plakatene angående ferdsel i løypene. 

Forslag om at vi heller bør lage en «trivselsplakat». Hva skal til for at det skal 

være trivelig i Klempen. 

 

Beslutning: 
Vi henger opp plakat på fjellet om Vipps. Vi avventer plakater i Klempen 
angående ferdsel og søppel. Vi henger opp plakat ved hoppbakken om at skileik 
og aking ikke er lov men at skileikeområdet kan benyttes. Vurderer evt dette 
nærmere på neste møte. 
 

07.05 Ikke gjennomgått 

02.04 Vi vurderer plakatene nærmere med tanke på at det viktigste er å få folk til å bli 
medlemmer og ikke nødvendigvis sporgave pr Vipps. 

05.03 Espen besørger plakater i hoppbakken med forbud mot aking. 

11.02 Må lages plakater angående hoppbakken. For øvrig er plakater delvis opphengt. 
  

58/18 25.09 Idrettsbingo 
Notater/kommentarer: 
Skatval skilag har 21.6.2018 fått godkjenning som lotteriverdig organisasjon. 
Styret i Skatval skilag vedtar herved å bli med på bingospill organisert av 
Idrettsbingo AS avdeling Stjørdal. Åpningstider, spilleplaner og annen info finnes 
på http://www.idrettsbingo.no.  
  
Se e-post fra Els utsendt den 16.09.18  
 
Beslutning: 
Styret i Skatval skilag vedtar herved å bli med på bingospill organisert av 
Idrettsbingo AS avdeling Stjørdal. Fullmakten gjelder som vedlegg ved søknaden 
om bingospill for kalenderåret 2019, fra 1.1.2019 til 31.12.2019. 
 

07.05 Ikke gjennomgått 

02.04 Gunn har kontroll på frist for innsending av regnskap, det må søkes på nytt til 
høsten for å bli med i 2020. 

05.03 Els har vært i kontakt slik at vi kan komme i betraktning for 2020. Vi må levere 
regnskap i juni. Els sjekker videre 

11.02 Ikke noe nytt. 

14.1 Ikke noe nytt. 

http://www.skatvalskilag.no/
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Sak Dato Beskrivelse 

27.11 Els sendte brev tilbake. Har fått noen kontaktopplysninger tilbake som skal følges 
opp. Muligheten har gått for 2019, men vi prøver igjen for 2020.  

25.10 Har fått brev fra lotteritilsynet om at vi har fått avslag på å delta på idrettsbingo i 
2019. Begrunnelsen er at vi visstnok ikke skal ha vært i kontakt med idrettsbingo 
AS. Dette er etter vår vurdering feil. Vi skriver et tilsvar til vedtaksbrevet, 
klagefristen er tre uker fra 18. okt.  Els og Pål Martin skriver tilbakemelding/klage. 
 

52/18 20.08 Fane til Skatval skilag 
Notater/kommentarer:  
Skal vi gå videre og undersøke mer i forhold til kostnader og behovet for egen 
fane for Skatval skilag. 

 
Beslutning: 
Els undersøker nærmere omkring materialvalg og kostnader knyttet til en evt. 
fane. 
 

07.05 Ikke gjennomgått 

02.04 Ikke noe nytt 

05.03 Ikke noe nytt – trolig ikke aktuell i 2019 grunnet budsjett 

11.02 Ikke noe nytt 

14.01 Ikke noe nytt 

27.11 Ikke noe nytt 

25.10 Ikke noe nytt 

25.09 Lar denne ligge foreløpig, men gjør noen undersøkelser lokalt.  Sjekker pris på en  
«ordentlig fane» med annet stoff enn silke. Gunn og Inge sjekker litt. 

13.09 Se e-post fra Els sendt den 13.09 angående fane. 
 

20/18 12.02 LED lys skiløype 
Viser til e-post (dato 27.01.2018?) 
35 watt LED erstatter kan bruke samme sokkel som eksisterende 
395,- + MVA pr LED lyspunkt. Vi har ca 100 lyspunkt. Dette blir ca 40 000,- for nye 
LED lyspunkt. 
Beslutning: 
Els sjekker med Fløan hva som er hensiktsmessig. Budsjett 2018 er kr 65.000,- 

 07.05 Se sak 38/19 – Denne oppfølgingsposten avsluttes 

 02.04 John Gunnar følger opp dette og legger frem mer informasjon på neste møte. 

 05.03 Vi har søkt støtte hos stiftelsen Fridheim, Ragna og Kåre Ingebrigtsens stiftelse, 
prosjektstøtte hos Hegra Sparebank 

 11.02 Følges opp i forbindelse med budsjett 

 14.01 Ikke noe nytt. 

 27.11 Utsettes – har kommet noen priser på e-post fra Els 

 25.10 Det er satt i gang innsamlingsaksjon. For øvrig ikke noe nytt. 

 25.09 Els sjekker med Kyrre om hvordan dette ble gjort på Selbuskogen.  

 20.08 Fortsatt på vent. 

 20.06 Fortsatt på vent. 

 09.04 Sak settes på vent, men beholdes i tiltakslisten. 

http://www.skatvalskilag.no/
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Sak Dato Beskrivelse 

 12.03 Melding fra Geir Ove Steinvik; «En ny LED-armatur gir helt klart bedre lys og 
levetid, enn en erstatningspære. Dette pga at all elektronikk i gammel armatur 
forsvinner. Det sitter både tennere, trafo med mer i armaturene som er beregnet 
for gasspærer.» Dette blir en større investering igjen som vi ikke har tatt høyde for 

i år. Enova støtter ikke slike tiltak lenger har jeg fått i svar, så ingen støtte å hente 

der. 

Kyrre Kraft har tilbyder til Selbuskogen. Hovedkonklusjon: Vi må skifte armatur i 
fremtiden. 
  

42/17 24.04 Eventuelt - Avtale om garasjen på fjellet 
Avtale om garasjen på fjellet, må få signert den rette versjonen. Bjørg retter opp 
endringer (Utleier blir byttet ut med tomteeier, samt leietaker endres til 
garasjeeier.) Els får rette versjon og får underskrift. Skilaget må tinglyse og skaffe 
forsikring av bygget. Hvem gjør dette? 

 07.05 Ikke gjennomgått 

 02.04 Har fått avslag på tinglysning. Hvis vi skal få dette på plass må det følges opp med 
ny avtale med grunneier, j.fr. e-post fra Inge 27. mars. Vi beslutter i neste møte 
om vi skal tinglyse eller ikke. 

 05.03 Ikke noe nytt. Inge sjekker om dokument er mottatt hos kartverket. Els sjekker 
Digipost. 

 11.02 Ingen tilbakemelding foreløpig 

 14.01 Dokumenter er sendt. 

 27.11 Inge sender inn dokument for tinglysning 

 25.10 Ikke kommentert. 

 25.09 Ikke noe nytt. Inge følger opp. 

 20.08 Ikke noe nytt 

 20.06 Ikke noe nytt. Inge sjekker. 

 12.02 Tiltaksansvarlig holder på med årsmøteforberedelser ++ til annen forening. Ikke 
fått tid å prioritere dette. 

 15.01 Ikke blitt prioritert- tid medgått til geværstativ. 

 07.12 Arbeid med dette pågår! Statens kartverk utfører tinglysing. 

 06.11 Beklageligvis ikke utført. Må bare få ringt på dagtid for litt veiledning….! 

 16.09 Ikke utført enda. 

 25.09 Er nå signert. Skal tinglyses med Vedlegg 1. Inge sender dette til tinglysing. 

 28.08 Ikke respons på mail. Els følger opp. 

 12.06 Avtalen er sendt. Venter på å få den signert. 

 22.05 Pågår. Els følger opp.  
42/17 24.04 Eventuelt - Fornying av grunneieravtaler 

Terje og Ståle har jobbet med avtalene. Må komme tilbake til hvordan dette 
ligger an når de er her. 

 07.05 Ikke gjennomgått 

 02.04 Ikke noe nytt. Geir «lufter» dette med grunneierne ved anledning. 

 05.03 Ikke noe nytt 

 11.02 Ikke noe nytt 

 14.01 Ikke noe nytt 

 27.11 Grunneierne har hatt et møte og vi skal få en tilbakemelding 

http://www.skatvalskilag.no/
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 25.10 Ikke noe nytt 

 25.09 Ikke noe nytt. Els følger opp. 

 20.08 Ikke noe nytt 

 20.06 Tilleggsavtale etterlyst hos Jo Bjørn men ikke fått noe svar.  
09.04 Venter på tilbakemelding fra Jo Bjørn vedrørende tilleggsavtale. 

 12.02 Avtalene står det at grunneier sender faktura for leie. Els har sendt tilleggsavtale. 
Denne er ikke signert. Det legges til at det utbetales uten faktura i tilleggsavtalen. 

 15.01 Sendt ut avtalene. Jo Bjørn har svart. Vi betaler ut basert på avtale. Tilleggsavtale 
arbeides for å bli signert. 

 12.12 En avtale er sendt til Els for justering. Legges til oversikt over bygninger. Dette må 
sendes til grunneier. 

 06.11 Terje samarbeid med Margrete. Indeksregulering i år. Leieavtalen gjelder i 50 år, 
men ikke noe om bygningsmassen. Trenger tilleggspunkt /-avtale ? Må forsøke å 
fjerne uklarheter. Terje tar kontakt med grunneier om hvor mye presisering ifm 
bygningsmassen i Klempen som trenges. Prisjusteringen gjøres. 

 16.10 Terje trenger hjelp med tekst. Spør Bjørg om hun kan hjelpe til, og Margrete kan 
også spørre. 

 25.09 Venter til neste møtet. Els tar en samtale med Terje for å sikre framdrift. 

 28.08 Venter til neste møtet 

 12.06 Terje jobber med forslag til ny avtale sammen med Ståle. Bygningsmassen må 
inkludere. 

 22.05 Venter til neste møtet  
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